
SKU: N623P187108 / N623P187110

Installation sanleitung

Installation Instruction
Instruction d'installation

Unser Produkt wird Ihnen in 2 Paketen geliefert. Die Lieferzeiten dieser

2 Pakete können abweichen,bitte haben Sie etwas Geduld und vielen

Dank für Ihr Verständnis.

Our product will be delivered to you in 2 packages. The delivery times of

these 2 packages may differ,please be patient and thank you for your

understanding.

Notre produit vous sera livré en 2 colis. Les délais de livraison de ces 2

colis peuvent différer,soyez patient et merci pour votre compréhension.
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Stückliste

4/14

18 x24

3

1 (R)

16

1

x2

3

8

7

7

7

7

4

4

5

2

6

8

8

8

13

14

9

10

10

11

15

14

17

12(L)

12(R)

(R)

(R)

(L)

(L)

(L)

X4

X2

X4



Hardwareliste+N623P187108

Liste der Einzelteile

8

x4

5/14

Legs

x47

x11R

Armrest

x11L

Armrest
Side part of the backrest

x2
4

Part of metal side bar

x110L

x1
10R

x112L x112R

x1
14L

x1
14R

Bottom bed base cross  bar

Bottom bed base cross  bar Lifting system Lifting system

Bottom bed top cross  bar Bottom bed top cross  bar

x12
18

Slats



Metal side bar

Liste der Einzelteile
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6
x1

5 x1

Side rail

9
x1

x23

x12

Back rest

x1

x1

11

13
x1

15
x1

16

x1
17

x12
18

N623P187110

Metal side bar

Bottom bed base side  bar Bottom bed base side  bar

Bottom bed top side barBottom bed top side bar Bottom bed base board

Bottom bed top board Slats



Nuts

Spanner

Six hole iron

End slats cap

 Wheel

Hardwareliste

x1

A

M8x45mm

x10

B
x28

C

x26
E

F

x2
x8

D

M8x20mm

x1

H

x2

I

x48

J
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Allen Key

Bolts Bolts

x4

G

M8x35mm

Bolts Bolts

M6x15mm

DE:Bitte beachten Sie, dass die Formen der Schrauben B und C und D ähnlich sind.
Bitte installieren Sie entsprechend der Anleitung und unterscheiden Sie sie!

UK:Please note that the shapes of screws B and C and D are similar.
Please install according to the instructions and distinguish them!

FR:Notez que les vis B et C et D ont des formes similaires.
Veuillez les installer en suivant les instructions pour les séparer!

N623P187108
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A  Allen Key C  Bolts  x 8

M8X20mm

Fix the Backrest      and side part of the Backrest      together with Six hole iron F and Bolts C by using Allen key A.42

Attention: Do not tighten the screws before completing the entire installation. If you have any difficulty with
the installation process, please feel free to contact us.

Step 1 x2

Fix the legs     to the Armrest       .18

1

8

Step 2

Step 3

Fix the Armrest      to the Backrest      with Six hole iron F and Bolts C by using Allen key A.1

M8X20mm

C   Bolts  x 4
Allen Key

(Befestigen Sie die Beine      an der Armlehne      .  )8 1

9/14

2

4

4

A

C

F

1 (L)

(R)

2

1

6

6

F

C

F Six hole iron x2

2

(Befestigen Sie die Rückenlehne      und das Seitenteil der Rückenlehne      mit Sechslocheisen F und Bolzen C unter
Verwendung eines Inbusschlüssels A.）

2 4

(Befestigen Sie die Armlehne      mit Sechslocheisen F und Bolzen C mithilfe eines Inbusschlüssels A an der Rückenlehne     .)1 2



Put part of Metal side bar      to the Metal side bar      and     .Please notice that only fix part of Metal side bar      and
Metal side bar      together with Bolts D and Nuts I by using Allen key A and Spanner H.

Allen Key

M8X35mm

D   Bolts  x 2

Step 4

6

Step 5

C  Bolts  x 8

M8X20mm

Allen Key

Fix the Part of metal side bar      to Armrest      with Bolts  C by using Allen key A.

77

D

I

A

C

1

6

5
H

I  Nuts x 2H Spanner x1

(L)1

1 (R)

7

A

7

7

7

7

7

7

5

5

7 1

5

(Setzen Sie einen Teil der Metallseitenstange      auf die Metallseitenstange      und     . Bitte beachten Sie, dass nur ein Teil
der Metall Seitenleiste      und Metall Seitenstange      zusammen mit Schrauben D und Muttern I mit Inbusschlüssel A und
Schlüssel H.)

7 5 6

7 5

(Befestigen Sie den Teil der metallischen Seitenstange      mit den Schrauben C und einem Inbusschlüssel A an der Armlehne     .)7 1
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Fix the Side rail      to the Metal side bar      with Bolts D by using Allen key A.

M8X35mm

D  Bolts  x 6Allen Key

Step 6

Fix the Salts      to the Metal side bar      and      with End slats cap J .
Step 7

Step 8

E  Bolts  x 8

M6X15mm

Allen Key

Fix Bottom bed base side bar      ,      and Bottom bed base cross bar      together with Bolts E by using Allen key A.

J

18 J

3

3

J End slats cap x24

(L)10

(R)10

10

11

9

A

E

A

D

3

6

6

5

3 6

18 5 6

9 11 10

(Befestigen Sie die Seitenschiene      mit Schrauben D mit Inbusschlüssel A an der Metall-Seitenstange     .)3 6

(Befestigen Sie die Salts      mit der Endlamellenkappe J an den Metallseitenteilen      und     .)18 5 6

(Befestigen Sie die unteren Seitenstreben      und      des Bettgestells und die unteren Querstreben      des Bettgestells
zusammen mit den Bolzen E unter Verwendung eines Inbusschlüssels A.)

9 11 10

11/14



Fix the Wheel G to the Bottom bed base cross bar      with Bolts C by using Allen key A.10

C  Bolts  x 8Allen Key

Step 9

(L)10

(R)10

10

11

9

C

A

G

M8X20mm

G Wheel x4

A

B

16

11

A  Allen Key B  Bolts  x 5

M8X45mm

16

Fix the Lifting system      to the Bottom bed base cross bar      with Bolts E by using Allen key A.
Step 10

10

Step 11

Fix the Bottom bed base board       and the Bottom bed base side bar      together with Bolts B by using Allen key A.16

A

E

(L)10

(R)12

(L)12

(R)10

E  Bolts  x 6

M6X15mm

Allen Key

11

(Befestigen Sie das Rad G mit den Schrauben C und einem Inbusschlüssel A an der Querstrebe      des unteren Bettgestells.)10

12

(Befestigen Sie das Hebesystem      mit Schrauben E mit Inbusschlüssel A am Unterbettquerstab     .)12 10

(Befestigen Sie die Bodenplatte      und die Seitenleiste      des Bodenbetts zusammen mit Schrauben B mit Inbusschlüssel A.)16 11
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Step 13

Step 14

Fix the Bottom bed top board      to the Bottom bed top side bar      with Bolts B by using Allen key A.17

J

18 J

(R)14

13

15

(L)14
14

A

E

E  Bolts  x 8

M6X15mm

Allen Key

J End slats cap x24

Fix the Bottom bed top side bar     ,     and Bottom bed top cross bar      together with Bolts E by using Allen key A.13

Step 12

17

A

17

15

A  Allen Key B  Bolts  x 5

M8X45mm

B

Fix the Salts      to the Bottom bed top side bar      and      with End slats cap J .18

15 14

13 15

15

13

15

(Befestigen Sie die unteren Seitenstreben     ,     und die unteren Querstreben      der oberen Bettoberseite mit den
Schrauben E unter Verwendung eines Inbusschlüssels A.)

13 15 14

(Befestigen Sie die Salze      mit der Endlattenkappe J an den oberen Seitenstangen      und      des unteren Bettes.)18 13 15

(Befestigen Sie die untere Bettoberplatte      mit den Schrauben B und einem Inbusschlüssel A an der unteren
Bettoberseitenstange     .)

17

15
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Fix the top parts of the Lifting system to the Bottom bed top cross bar      with Bolts E by using Allen key A.14

Step 15

Put the Bottom bed into the bed,the tighten all hardware and enjoy your bed.
Step 16

A

E

E

12

14 (L)

14 (R)

E  Bolts  x 4

M6X15mm

Allen Key

(Befestigen Sie die oberen Teile des Hebesystems mit den Schrauben E und einem Inbusschlüssel A an der
oberen Querstrebe      des unteren Betts.)14

(Setzen Sie das untere Bett in das Bett, ziehen Sie alle Hardware fest und genießen Sie Ihr Bett.)
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